



# INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION SEKTION DANMARK KREDS 10 KØBENHAVNS VESTEGN.

Taastrup den 23. september 2024

**Mandag d. 23. september 2024 kl 1500 Helgeshøj Alle**

**Tilstedeværende: Bill Svendsen, Catrine Tonsgaard, Peter Stryhn, Line Tolstrup, Finn Måns-  
son og Søren Karlsen**

**Afbud: Bo Riis, Chano Søby**

**Fraværende: Hjalte N. Thomsen**

---

Dagsorden:

1. Orientering fra formanden/næstformanden
2. Økonomisk status fra kassereren
3. Kommende arrangementer - Status
  - a. Tur til Skovtårnet v/Bo Ris
  - b. Whiskysmagning v/Chano Søby (6 flasker tilovers fra sidste smagning)
  - c. Tur til Wien (september)
  - d. Foredrag – Ole Henriksen (november)
  - e. Tur til Bülow Lakrids (december)
  - f. Fodboldtur (efteråret 2024)
  - g. Oktoberfest i Tyskland (efteråret 2024)
  - h. Tur til Politimuseet (?)
  - i. Bøf og Bio (?)
  - j. Rune Klan standup (skal brug en tovholder til dette arrangement)
4. IPA Funktionspostkasse
  - a. Rollerfordeling/"vagtplan"
5. Eventuelt
6. Næste møde – (HB møde 25. oktober 2024)

Bill Svendsen

Formand

Note 6			
Indkøb af whisky + gebyr	8.433,45		
Salg af "rester"		3.833,00	
Deltagerbetaling		1.850,00	
Udgift (6 fl. Whisky i overskud =2404,95)		<b>2.750,45</b>	
Note 7			



**Ad 1)** Formanden oplyse, at han siden sidst har deltaget i Internationalt husmøde i England. Det kunne konkluderes, at man Internationalt har de samme problemer som os her i DK. Fra mødet er der en opfordring til at vi alle opfordrer vores medlemmer til at anvende husene herunder også i de andre lande. Her kan de blandt andet nævnes, at Portugal har 5 spændende huse:  
<https://ipa-portugal.pt/casas-ipa/>

-  
Formanden har ligeledes deltaget i IPA's Verdenskongres, der netop er blevet afholdt i Nord Makedonien.

Her kunne det konkluderes, at andre lande også har problemer med hvervning. Bill havde fortalt om vores samarbejde med Pensionistforeningerne og derved et bredere tilbud til arrangementer. Dette var blevet rigtigt godt modtaget af de andre delagerlande.-

-  
Der er udarbejdet dagsorden til den årlige generalforsamling, der igen afholdes samme dag som pensionistforeningerne, således det er muligt at spise sammen.

Datoen er fastsat til onsdag den 29/1-2025. Dagsordenen sendes til IPA Nyt.

-  
Der har været afholdt husmøde i Arresøhus. Her deltog Peter Stryhn og han oplyste, at det på mødet blev oplyst, at det årlige brandeftersyn har fundet sted. Det mundede ud i et påbud, idet der er hul i væggene ved rørgennemføringerne.

Disse huller skal lukkes og en autoriseret skal herefter foretage en gennemgang af bygningen.

Det er aftalt med Ipa medlem Niels Buchbald Olsen, der er uddannet murer, at han kigger på rørgennemføringerne. Ipa Danmark har bevilget 10.000 kr. til den efterfølgende bygningsgennemgang.

**Ad 2)** Kassereren oplyste, at der pt. henstår kr. 125.000 i Sprogforbundet og kr. 21.568,16 på bankkontoen.

IPA DK vil snart udbetale indbetalt kontingent.

Formanden oplyste, at det er aftalt at dette skal ske 2 gange årligt.

Kassereren oplyste, at han ikke anser det for rimeligt, at det er IPA DK, der skal hæve renterne på det kontingent, der er opkrævet til kredsene. Vil rejse spørgsmålet på det kommende Landsmøde.

### **Ad 3)**

a. Tur til Skovtårnet v/Bo Ris

*Tiden er løbet fra dette i år. Bo Ris holdes op på at han arrangerer en tur i 2025.*

b. Whiskysmagning v/Chano Søby (6 flasker tilovers fra sidste smagning)

*Kassereren tager kontakt til Chano og tilbyder sin hjælp. Kan være et godt arrangement inden jul og anvende smagningen som inspiration til julegaveidé*

c. Tur til Wien (september)

*Søren Karlsen oplyste, at turen var blevet aflyst, idet der kun havde været 2 tilmeldte.*

d. Foredrag – Ole Henriksen (november)

*Søren Karlsen oplyste, at arrangementet afholdes den 13/11. Indbydelse udsendes i denne uge.*

e. Tur til Bülow Lakrids (december)

*Line oplyste, at der er indgået aftale med Bülow Lakrids om et arrangement den 12/11. Pris 7500 og plads til 20 deltagere.*

f. Fodboldtur (efteråret 2024)

*Det bliver ikke muligt at afholde her i efteråret, så der vil blive planlagt for en tur i foråret 2025.*

g. Oktoberfest i Tyskland (efteråret 2024)

*Det tyske politi har som "forventet" oplyst, at de ikke vil have mulighed for at vise rundt. Ej heller være behjælpelig med indkvartering o.s.v.*

*Der vil derfor blive planlagt for en tur til efteråret 2025 og det kan ligeså godt være til Nordtyskland.*



h. Tur til Politimuseet

*Der skal planlægges for en tur til foråret (Finn og Peter står for dette)*

i. Bøf og Bio

*Kan afholdes hele året. Der skal blot være en der tager teten.*

j. Rune Klan standup (skal brug en tovholder til dette arrangement)

*Søren Karlsen har meldt sig som tovholder på dette arrangement – vi har 50 billetter og der er allerede 49 interesserede.*

Tur til Skotland sammen med IPA kreds 4.

*Turen bør holdes i maj eller september/oktober – skal planlægges som en 5 dages tur*

*Plads til max. 30 deltagere (15 fra hver kreds)*

Skitur i IPA DK regi – uge 3 år 2026

*Planlægning for turen er så småt i gang. På landsmødet 2025 skal der findes en ”tovholder”*

*Der skal lejes et helt hotel så der bliver plads til 250 deltagere. Pt. anses største udfordring at være transport til stedet. Bus/fly/egen transport?*

**Ad 4) Funktionspostkasse**

**a) Rollefordeling/vagtplan.**

*Virker postkassen? – hvem kan sende fra den?*

*Line oplyste, at postkassen virker efter hensigten – bør anvendes fremadrettet.*

*Bill vil udarbejde en biblioteksstruktur til postkassen, så den bliver mere anvendelig at bruge.*

*Der bør dannes biblioteksmapper til hvert enkelt arrangement.*

*Line tilbød at være ”tovholder” på dette.*

-

*Drøftes igen på næste møde.*

**Ad 5) Generalforsamlingen/hvem genopstiller o.s.v. blev drøftet. Udkast godkendt og sendes til IPA NYT**

-

Catrine har deltaget i hvervemøde på Politiskolen. IPA havde fået tildelt 5 minutter og det blev afholdt i kantinen. Ikke indtryk af den store effekt.

Vil i stedet tage fat i nye kollegaer på ”familiedagen”.

Gave til de nye kolleger blev drøftet og det aftaltes, at der kan være en god idé med en øl, hvor vi selv har designet etiket – med IPA logo og QR kode til IPA’s hjemmeside.

Catrine og Finn vil kigge nærmere på dette.

-

Bill opfordrede til, at alle reagerer når der udsendes spørgsmål via Messenger. Taget til efterretning.

**Ad 6) Næste møde:** Afholdes fredag den 29/11-2024 og der afholdes efterfølgende ”Julefrokost”  
Kassereren er ”tovholder” på dette.

Peter Stryhn  
Referent.